

**Financial Offer: Supplying Latrine Cleaning Kits in Al-Hol Camp in – NES.**

العرض المالي: تجهيز مستلزمات تنظيف المراحيض في مخيم الهول - شمال شرق سوريا

#	Items Description	وصف العناصر	UNIT	QTY	UNIT PRICE (USD)	TOTAL AMOUNT (USD)
<b>1 Supplying Latrine Cleaning Kits</b>						
1.1	Floor wiper, Wooden Long handle average size 110-130 cm.	ممسحة أرضيات، مقبض خشبي معدل الطول 110-130 سم.	PCs	1		
1.2	Broom- hard brush size 30 cm, Wooden Long handle average size 110-130 cm.	مكنسة أرضيات حجم 30 سم، مقبض خشبي معدل الطول 110-130 سم.	PCs	1		
1.3	Face mask(box of 50pcs)- 3PLY, medical disposal masks, Cotton, ear loop- color :White or blue.	كامامة وجه ( علبة 50 قطعة) 3 طبقات قطنية، طبية لاسخدام مرة واحدة مع حلقة الاذن. اللون: بيض أو ازرق.	Box	1		
1.4	Gloves 50 Pairs (Surgical, powdered, made of synthetic rubber, water -resistant.	قفازات 50 زوج (طبية، باودر، مصنوعة من مطاط صناعي، مقاومة للماء.	Box	1		
1.5	All purpose washing detergent (non Bleach), to use on floors and hard surfaces, wood, walls and ceramics , antibacterial , capacity not less than 800 ml	منظف غسيل لجميع الأغراض (غير مبيض) ، لاسخدام على الأرضيات والأسطح الصلبة لخشب والجدران والسيراميك ، مضاد للبكتيريا سعة لا تقل عن 800 مل	PCs	2		
1.6	Chlorinate (900ml)	كلور 900 ملل	Bottle	3		
1.7	Plastic bucket with handle (20 liters)	سطل بلاستيكي مع مقبض بسعة 20 ليتر	PCs	1		
<b>Total Cost for (One) Kit in USD</b>						
<b>Estimated Required Qunatity for One month is (510) Kits</b>						
<b>Estimated Required Qunatity for 12 months is (6,120) Kits</b>						
<b>2 Supplying Latrine Cleaning Kits (Refilling kits)</b>						
2.1	All purpose washing detergent (non Bleach), to use on floors and hard surfaces, wood, walls and ceramics , antibacterial , capacity not less than 800 ml	منظف غسيل لجميع الأغراض (غير مبيض) ، لاسخدام على الأرضيات والأسطح الصلبة لخشب والجدران والسيراميك ، مضاد للبكتيريا سعة لا تقل عن 800 مل	Liter	3		
2.2	Face mask(box of 50pcs)- 3PLY, medical disposal masks, Cotton, ear loop- color :White or blue.	كامامة وجه ( علبة 50 قطعة) 3 طبقات قطنية، طبية لاسخدام مرة واحدة مع حلقة الاذن. اللون: بيض أو ازرق.	BOX	2		
2.3	Gloves 50 Pairs (Surgical, powdered, made of synthetic rubber, water -resistant.	قفازات 50 زوج (طبية، باودر، مصنوعة من مطاط صناعي، مقاومة للماء.	BOX	1		
<b>Total Cost for (One) Kit in USD</b>						
<b>Estimated Required Qunatity for One month is (1,020) Kits</b>						
<b>Estimated Required Qunatity for 12 months is (12,240) Kits</b>						
<b>NOTE:</b>						
1. Our organization is not bound to buy the whole quantity mentioned in the Financial Offer.						
2. Our organization is not bound to contract with one company and can split the award between one or more companies.						
3. The Service must delivered to Al Hol Camp, as per the instruction of Our Organization's Supervisor.						
4. The offered Price includes transportation, loading & unloading, and any other cost to deliver and Implementation to Al Hol Camp in North East SYRIA.						
5. The supplier must put all materials as a kit and in a good quality bag (Gunny sack or two plastic bags ) and must be approved as per our organization's instructions.						
6. Minimum order size: 1,530 latrine cleaning kit – 3,060 latrines refilling kit.						
7. All the items in latrines cleaning kit must be packed:						
- In two heavy duty plastic bags and tied very well						
- Or in the plastic bucket without handles , and handles in plastic bags.						
- Or all items to be Gunny sack (preferred )						
8. All the items in latrines refilling kit must be packed:						
- In a small cardboard box of proper thickness to withstand many layers of stocking						
- Or in Plastic bags						
9. For both kits, an item list must be present, either with the items or taped on the exterior of the packaging						
10. The company must submit samples of each mentioned item in the Financial Offer to (Al-Hassaka Office – NES).						

ملاحظة:

1. منظمتنا ليست ملزمة بشراء الكمية الكاملة المذكورة في جدول الكميات.
2. المنظمة ليست ملزمة بان تتعاقد مع شركة واحدة، و يمكن تجزئة العطاء بين أكثر من شركة.
3. يتم التسليم والخدمات المذكورة اعلاه الى مخيم الهول في شمال شرق سوريا وحسب الخطة المقدمة من قبل مشرف المشروع للمنظمة .
4. الأسعار المقدمة جميع المصاريف من نقل و تحميل و التسليم والتنفيذ للمناطق المذكورة في مخيم الهول في شمال شرق سوريا .
5. يجب على المورد وضع جميع المواد كمجموعة وفي حقيبة ذات نوعية جيدة (كيس خيش أو كيسين بلاستيكيين) ويجب اعتمادها وفقاً لتعليمات مؤسستنا.
6. - الحد الأدنى لحجم الطلب: 1,530 مجموعة تنظيف المراحيض - 3,060 مجموعة إعادة تعبئة المراحيض.
7. - يجب تعبئة جميع العناصر الموجودة في مجموعة تنظيف المراحيض:  
- في حقيبتين بلاستيكيتين ثقيلتين ومربوطتين جيداً  
- أو في دلو بلاستيكي بدون مقابض ومقابض في أكياس بلاستيكية.  
- أو أن تكون جميع العناصر كيس خيش (مفضل)
8. يجب تعبئة جميع العناصر الموجودة في مجموعة إعادة تعبئة المراحيض:  
- في صندوق صغير من الورق المقوى بسماكة مناسبة لتحمل طبقات عديدة من التخزين  
- أو في أكياس بلاستيكية.
9. لكلتا المجموعتين ، يجب أن تكون قائمة العناصر موجودة ، إما مع العناصر أو مسجلة على الجزء الخارجي من العبوة
10. يجب على الشركة تقديم عينات من كل فقرة مذكورة في العرض المالي إلى (مكتب الحسكة – شمال شرق سوريا).

Name of Signatory: \_\_\_\_\_

Title of Signatory: \_\_\_\_\_

Name of Bidder: \_\_\_\_\_

Signature & stamp:

Date of Signing: \_\_\_\_\_